

Welcome to the RSA China Division. Founded in 2014, the Division is rapidly growing in membership with annual conferences, an academic journal called 'Area Development and Policy' and a variety of research funding available. We hope to welcome you soon at our events and/or as a member of the China Division."

Professor Canfei He

College of Urban and Environmental Sciences Peking University, Beijing, China

How to join the China Division

More details on the RSA China Division and how to join can be found on the **RSA China Division website** or by emailing: china@regionalstudies.org

www.rsachina.org



Regional Studies Association

China Division

The Regional Studies Association is the perfect platform for researchers, policy makers and practitioners concerned with regional and urban development, research or policy to develop their knowledge, networks and enhance their profile.

An RSA China Division annual membership offers China based members: online access to 28 academic journals in the field of regional studies and regional science and online and hardcopy access to the RSA's journal Area Development and Policy.

Area Development and Policy (ADP) - aimed at those writing in and on Greater BRICs territories and emerging economies. This journal publishes original academic research examining the multi-scalar and geographically differentiated relationships between economic and political organisation, ways of life and work and their context, as they shape regions, cities, rural areas and their interrelationships. ADP is indexed in Clarivate Analytics' Emerging Sources Citation Index and Scopus and welcomes suitable paper submissions.

In addition, China Division members have online access to the RSA Blog, the online magazine (e-Zine) Regions and have online access to the RSA's Policy Impact Books. Members benefit from research funding opportunities such as the Early Career Grant Scheme, Membership Grant Scheme (MeRSA), Fellowship Grant Scheme (FeRSA), Policy Expo Grant Scheme, and the Small Grant Scheme on Pandemics, Cities, Regions & Industry. Members can also apply for Awards (Nathaniel Lichfield for recent Masters graduates; the Paul Benneworth PhD Student Award or the RSA Routledge Early Career Award), access open networks and collaborations, an expert register, reduced members' rates for RSA conferences, discounted publications, a 20% discount off the Regional Studies Regional Science's article processing charge (APC) and benefit from an article publishing charge (APC) waiver when publishing in Regional Studies, Regional Science mentored 'Student & Early Career' paper section.

Discover all membership benefits at:

www.regionalstudies.org/about/memberships











Jie Huang

Associate Professor, Institute of Geographic Sciences and Natural Resources Research, Chinese Academy of Sciences, Beijing, China

"The China Division conferences have offered various networking opportunities and latest studies which are very helpful for me to improve my research and develop my career. I recommend to every early career researcher to join this fantastic community."



Wang Chen Cassandra

Professor and Doctoral supervisor in the School of Earth Sciences, Zhejiang University

"I joined the Regional Studies Association for its highstandard conferences, which bridge me to international frontiers, but also extend my academic network. The Early Career grant awarded by the RSA has enabled me to pursue my research interests."

China Division Membership Rates

Valid for 12 months from the day of joining

Membership type	Membership fee
Individual membership	£30.00 (c. 255 CNY)
Early Career membership Individuals within 5 years after completing their PhD	£21.00 (c.178 CNY)
Retired/ Emeritus membership	
Student membership Current enrolled full-time students	£10.00 (c. 85 CNY)



"欢迎加入RSA中国分会。自2014年成立以来, RSA中国分会的会员队伍正在不断壮大。 分会举办年会、创办学术期刊Area Development and Policy, 拥有各种研究经费。

Development and Policy, 拥有各种研究经费。 我们期待着您参与到我们的活动中来并/或 成为分会的会员。"

贺灿飞教授,

北京大学城市与环境学院,中国,北京

如何加入中国分会

关于RSA中国分会及如何成为会员的详细信息请访问 RSA中国分会网站或发送邮件至china@regionalstudies.org

www.rsachina.org





国际区域研究协会中国分会会员制度

中国分部

国际区域研究协会是研究人员、政策制定者和与区域和城市 发展、研究或政策有关的从业人员发展知识、拓宽社交网络 和提高知名度的完美平台。

RSA中国分会每年为中国会员提供区域研究与区域科学领域内的28种在线学术期刊和RSA期刊Area Development and Policy的在线及纸质版期刊:

Area Development and Policy(ADP)——专注于发表金砖国家和其他新兴经济体在内学者的论文,或有关这些区域的论文。期刊发表原创学术文章,内容主要涵盖不同经济和政治主体之间多标量和地理差异化的关系,具体包括生活方式、工作方式、背景差异,并研究这些差异如何塑造区域、城市、农村地区和它们相互之间的关系。ADP现已被Clarivate Analytics (科睿唯安)的ESCI和Scopus收录,欢迎大家投稿。

此外,中国分会会员也可在线阅读RSA博客及电子版会员杂志Regions,以及RSA政策影响书籍。会员享受研究经费资助机会,例如RSA早期职业奖金,RSA会员研究基金(MeRSA),RSA研究员研究基金(FeRSA),RSA政策阐述基金和RSA流行病、城市,地区及产业小额研究基金。会员还可以申请奖金(例如Nathaniel Lichfield硕士生奖金,Paul Benneworth博士生奖金或RSA Routledge职业生涯早期奖金)。会员享受开放的学术交流网络和合作机会、专家名录注册、优惠的RSA会议费及优惠的出版物价格。会员在期刊Regional Studies Regional Science指导的"学生和职业生涯早期"论文部分发表文章,可享受期刊20%的文章处理费(APC)折扣和文章出版费(APC)减免优惠。详细的会员权益内容请参考

www.rsachina.org









黄洁, 副研究员, 中国科学院地理 科学与资源研究所, 中国, 北京

"RSA中国分会举办的一系列 学术会议和相关活动,为我 提供了多种多样的交流机会 和最新的研究资讯,这非常 有助于我不断提升自己的科 研修养,也是我职业起步重 要的基础。我建议所有像我 一样的青年学者都加入这个 出色的团体。"



王 琛,浙江大学地球科学学院 教授、博士生导师。

"我参加了国际区域研究协会举办的高标准的国际会议,这不仅使我与国际接轨,并且拓宽了我的学术社交网络。RSA授予我的"职业生涯早期会员"的基金资助使我能够从事我的研究兴趣,继续追求我的科研梦。"

中国分会会员费用标准

自成为会员之日起12个月内有效

会员类型	会员费用标准 (每年)	
个人会员	£30.00 ≈ 255元 (以当时实际汇率计算)	
职业生涯早期会员 在过去5年内完成博士学位的个人	£21.00 ≈ 178 π.	
退休会员 已从全职工作退休的会员	(以当时实际汇率计算)	
学生会员 全职在读学生	£10.00 ≈ 85元 (以当时实际汇率计算)	